
Protokoll styrelsemöte - Brf Backaplan

Datum: Oktober 2024

Närvarande: Anna Svensson (ordf.), Erik Larsson, Fatima Noor, Jens Karlsson

§1 Mötets öppnande

Ordförande Anna Svensson förklarade mötet öppnat.

§2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes utan ändringar.

§3 Föregående protokoll

Protokollet från föregående möte godkändes och lades till handlingarna.

§4 Pågående frågor

Styrelsen diskuterade det kommande stambytet. En första offert från entreprenör har inkommit och

jämförelse pågår. Det beslutades att kalla till extra informationsmöte för medlemmarna under våren.

Vidare informerades om föreningens ekonomi, som fortsatt är stabil.

§5 Övriga frågor

Inga övriga frågor anmäldes.

§6 Mötets avslutande

Ordförande tackade för visat engagemang och förklarade mötet avslutat.


